
Fråga         Kommunfullmäktige 2023-02-23 

 

Elevhälsan i Borås Stad 

Fråga till ansvarigt kommunalråd för utbildning 

 

Om en elev inte uppnår målen i skolan och har koncentrationssvårighet eller sociala svårigheter kan 

elevhälsan bli involerad för utredning av eleven. Om det efter en initial utredning finns behov kan 

skolan och skolpsykologen ta kontakt med sjukvården. Antingen genom att skicka en remiss till den 

regionala verksamheten En väg in, primärvården, Ungas psykiska hälsa (UPH) eller 

vuxenpsykiatrin för fortsatt utredning. Man kan även när det gäller barn istället hänvisa 

vårdnadshavaren till att ta kontakten med primärvården eller UPH. 

 

Många psykiska problem upptäcks när barnet går i grundskolan med det upptäckts även emellanåt i 

gymnasieskolan. Enligt lagen ska skolan utreda varför en elev inte når uppsatta mål medan 

sjukvården ska utreda sjukvårdsrelaterade problem. Beroende på vård-verksamhet är väntetiden till 

besök och behandling olika långa. Det finns även en risk att barn hamnar mellan stolarna där 

sjukvården vill att skolan ska utreda mer medan skolan tycker att det är vårdens uppgift. För att 

minska lidandet hos barn/ungdomen och se till att kunskapsinlärningen inte hamnar på efterkälken 

är det av vikt att hela processen sker så effektivt som möjligt. 

 

 

Baserat på ovanstående är min fråga till ansvarigt kommunalråd för utbildningsfrågor Anna 

Svalander (L); 

 

 Tycker du att Elevhälsan i Borås Stad har ett tillräckligt bra samarbete med Västra 

Götalandsregionen t.ex när det gäller remisshantering till olika instanser så som bland annat 

En väg in? 

 Tycker du att Elevhälsan i Borås Stad får tillräckligt med resurser och informationshöjande 

utbildningar för att kunna utföra sitt uppdrag? 

  

 

 

 

Lisa Berglund (KD) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


